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Miljø- og Planlægningsudvalgets formand Steen Gade har i brev af 24. februar 2011, 
på vegne af Anne Grete Holmsgaard (SF) stillet mig følgende spørgsmål 459 alm. 
del, som jeg hermed skal besvare. 

Med venlig hilsen

Lykke Friis

Miljø- og Planlægningsudvalget 2010-11
MPU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 459
Offentligt
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Spørgsmål 459
Kan ministeren i forlængelse af svar på spørgsmål 384 (MPU alm. del) oplyse, 
hvorfor Danmarks prognose for udledninger og optag fra skovbruget til UNFCCC 
forudsætter konstant fordeling af arter, samtidig med at Skov- & Naturstyrelsens 
handlingsplan for naturnær drift i statsskovene fra 2005 omfatter en overgang til
en mere varieret skov, hvad angår alder og artssammensætning med flere 
hjemmehørende arter i alt fald på statens arealer?

Svar
Det har ikke været muligt at beregne effekten af handlingsplanen for naturnær 
skovdrift i statsskovene for perioden 2013-2020 inden for den tid, der har været til 
rådighed. Det er min forventning, at den valgte model kun gør resultatet mere 
konservativt og dermed klimamæssigt forsvarligt. 


